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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier. 
Aanwezig 
 

Marije de Groot- Haen (voorzitter), Ad van Beurden (VVD), Paul 
Schellekens (VVD), Bert Schellekens (LRG), Mark van Oosterwijk (Pro 
Actief Goirle), Henk Gabriels (Pro Actief Goirle), Lucien van de Sanden 
(PvdA), Antoon van Baal (PvdA), Corne de Rooij (CDA), Jochem de 
Jong (CDA), Tim Appels (Groep A), Stijn van den Brekel (SP), Arno de 
Laat (Arbeiderspartij Goirle Riel), Willem Couwenberg 
(Arbeiderspartij Goirle Riel).  
Wethouders: Guus van der Put, Harry van de Ven en Theo van der 
Heijden. 
Ambtelijke bijstand / Ruimte voor Ruimte bij agendapunt 2. 

Afwezig (met kennisgeving) Cees Pelkmans (LRG). 
 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Ruimte/2018/10-januari/20.00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De agenda wordt vastgesteld. Bij agendapunt 2 wordt gebruik gemaakt van het spreekrecht. Zowel 
de insprekers als Caroline Smets en Mark van der Heijden van Ruimte voor Ruimte worden 
uitgenodigd om deel te nemen aan de vergadering.  
 
Stukken ter bespreking 
2.  Herontwikkeling Heisteeg te Riel  
Dit punt is geagendeerd door CDA en LRG. Mevrouw Maxime Vonk maakt namens omwonenden 
gebruik van het spreekrecht. Haar bijdrage wordt als digitale bijlage bij het verslag gevoegd.    
 
 Standpunten fracties: 
Pro Actief 
Goirle 

Wil criteria op basis waarvan een oplossing mogelijk is. Vraagt of het mogelijk is 
om de kavels in oorspronkelijke vorm alsnog te verkopen. Geeft aan dat het niet 
realiseren van woningen geen optie is.  

PvdA Vraagt waar het belang van de omwonenden negatief wordt geraakt en hoe groot 
dat belang is. PvdA vat het bezwaar van de inspreker als volgt samen: het is niet 
mooi en men is tegen een brandgang. PvdA geeft aan dat wijzigingen van 
bestemmingsplannen aan de orde van de dag zijn.  

Arbeiderspartij 
Goirle Riel 

Vraagt of vanwege de milieucirkel sowieso iets gebouwd mag worden op die 
locatie.  

VVD Vraagt of en hoe de wethouder sinds 9 mei 2017 meer regie is gaan voeren. VVD 
heeft in mei al aangegeven dat ze dit plan niet goedkeuren en dat zullen ze ook na 
deze kleine wijziging niet doen. VVD vraagt waarom wordt vastgehouden aan het 
plan met ontwikkelaar Van Wanrooij?   

Groep A Vraagt of er unanimiteit en draagvlak voor de compromissen is onder de 
belanghebbenden bij Heisteeg. Groep A informeert naar een oude 
bouwvergunning bij Danvo.  

CDA Vindt dat de gemeente weinig medewerking verleent aan de burgers en aan de 
ondernemers die initiatieven hebben genomen, terwijl ontwikkelaar Van Wanrooij 
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wel mogelijkheden krijgt. CDA vindt dat het niet bij de uitstraling van Heisteeg 
past om daar "vinexhuisjes" toe te staan. Vraagt of de minimale afstand tussen 
bedrijventerrein Veertels en de woningen wordt gerespecteerd. CDA zal met deze 
wijziging van het bestemmingsplan niet instemmen. Vraagt om de verkoop van de 
kavels een kans te geven.    

Lijst Riel-Goirle Verwijst naar de motie van LRG en CDA bij de raadsvergadering van 9 mei 2017. 
Heeft bij dit nieuwe plan zorgen over het draagvlak onder de belanghebbenden en 
over de geluid- en milieucirkels. Vraagt om de verkoop van kavels alsnog een kans 
te geven. Stelt voort om voortaan indachtig de nieuwe omgevingswet te handelen. 

Reactie 
inspreker 

Belangrijkste bezwaren:  
• Het plan van RvR past niet bij het beeldkwaliteitsplan.  
• De goot wordt te hoog.  
• De brandgang is een veiligheidsrisico.  
• De minimale afstand tot Danvo wordt niet gerespecteerd.  

Er is unanimiteit onder de bewoners. De inspreker grijpt de handreiking aan om 
opnieuw in gesprek te gaan met de wethouder.  

Ambtelijke 
reactie 

Onderzoeken naar milieucirkels, geluidshinder en prestatienormen komen aan de 
orde bij de voorbereiding van het bestemmingsplan. Er komt een aanvulling op 
het huidige beeldkwaliteitsplan.  

Reactie Ruimte 
voor Ruimte 

Herontwikkeling vindt plaats omdat de kavels niet verkocht worden. Er staan nog 
steeds 4 kavels te koop op de site. RvR heeft niet paraat of ze het contract met 
Van Wanrooij kunnen ontbinden.  

 
Afspraken en toezeggingen: wethouder Guus van der Put wil opnieuw met Ruimte voor Ruimte en 
met de bewoners in overleg om nader tot elkaar te komen, met deze discussie in gedachten. Hij 
vraagt hiervoor tijd. Het verslag van het nieuwe overleg zal vooraf ter goedkeuring aan de partijen 
worden voorgelegd.  
 
Stukken ter advisering van de gemeenteraad van 30 januari 2018  
3. Raadsvoorstel vaststellen bestemmingsplan Zandeind 29a 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
4. Verslag van de commissie Ruimte van 22 november 2017 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
Toezegging verduurzamen huurwoningen Leijstromen: wethouder Harry van de Ven geeft aan dat 
hierover volgende week een raadsinformatie volgt. 
 
5. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Harry van de Ven geeft aan dat de gemeente SDE subsidie heeft ontvangen voor  
zonnepanelen op het gemeentehuis. De opdracht hiervoor is verstrekt.  
Wethouder Harry van de Ven geeft aan dat de gemeente ook voor SDE subsidie voor de Haspel in 
aanmerking komt. De uitvoering zal plaatsvinden in 2019. 
Wethouder Harry van de Ven geeft aan dat de visienota over zonneweides en windenergie in de 
raadsvergadering van maart wordt aangeboden. Op basis van die gegevens kan een maatschappelijke 
discussie plaatsvinden. 
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6. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders   
SP vraagt of de gemeente vanwege de educatieve waarde het afval weer kan ophalen bij scholen. 
Ook wordt gevraagd aan te sluiten bij een alliantie om statiegeld in te voeren op blikjes en flessen. 
Wethouder Harry van de Ven vindt het belangrijk dat kinderen leren hoe afvalscheiding plaatsvindt, 
daarvoor komt een programma. Verder zal hij het initiatief nemen om de invoering van statiegeld in 
regionaal verband te bespreken.  
 
PvdA vraagt of de werkzaamheden aan de doorgaande weg in Riel volgens plan verlopen. 
Wethouder Harry van de Ven geeft aan dat een achterstand is opgelopen vanwege 
explosievenonderzoek. De werkzaamheden zijn vanaf 8 januari weer hervat. 
 
CDA vraagt of de prestatieafspraken met de woonstichting Leijstromen voortaan voor de  
ondertekening kunnen worden voorgelegd aan de politiek.   
Wethouder Guus van der Put geeft aan dat het maken van prestatieafspraken betrekking heeft op 
uitvoering van beleid. Er komt een afschrift ter kennisgeving. Het vooraf bespreken in de commissie  
levert vertraging op.  
 
Lijst Riel-Goirle vraagt waarom geen raadsinformatie is verstuurd over een bijgebouw dat Rocks en 
Rivers wil plaatsen.  
Wethouder Guus van der Put geeft aan dat hierover 2,5 jaar geleden met de raad is gesproken.  
 
7. Stukken ter kennisname   
Er zijn geen opmerkingen bij de stukken.  
 
8. Rondvraag 
Pro Actief Goirle roept de cie op om deel te nemen aan de evaluatie van deze vergadering. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:05 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
21 februari 2018. 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingen commissie Ruimte  
Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoenings-

datum 
Wijze afdoening 

1 10-01-2018 Over de herontwikkeling Heisteeg in Riel gaat de 
wethouder opnieuw in overleg met Ruimte voor 
Ruimte en met de bewoners om nader tot elkaar 
te komen. 

Wethouder 
Guus van der 
Put 

  

2 10-01-2018 SP vraagt of de gemeente Goirle zich wil 
aansluiten bij de alliantie om statiegeld in te 
voeren op blikjes en flessen. De wethouder zal  
het initiatief nemen om de invoering van 
statiegeld in regionaal verband te bespreken.  

Wethouder 
Harry van de 
Ven 

  

3 10-10-2017 Lijst Riel-Goirle geeft aan dat in 2016 afspraken 
zijn gemaakt met Leijstromen over het 
verduurzamen van huurwoningen en vraagt hoe 
het met de vorderingen staat.  

Wethouder 
Harry van de 
Ven 

 Er is contact gezocht met Leijstromen. Ze geven aan 
dat ze enige tijd nodig hebben om antwoord te geven. 
Zodra deze is ontvangen, zal ze aan de raad worden 
aangeboden. 
10-01-'18: volgende week zal hierover raadsinfo 
worden aangeboden. 
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22	maart	2017	n.a.v.	WOB-verzoek	vindt	gesprek	plaats	met	mevr.	Hermans	en	Dhr.	
Beurskens:	
•  Op	20	september	2016	hee0	College	B&W	principebesluit	genomen	waarin	

randvoorwaarden	voor	het	ontwikkeling	worden	geschetst.		
•  Van	Wanrooij	had	op	dat	moment	een	concept	bestemmingsplan	ingediend	dat	

niet	aan	de	randvoorwaarden	van	het	Collegebesluit	d.d.	20	september	2016	
voldeed.	

•  Van	Wanrooij	had	op	dat	moment	bouwtekeningen	voorgelegd	aan	Commissie	
Welstand,	welke	de	bouwtekeningen	goedkeurt,	mits	bestemmingsplan	wordt	
aangepast.	(Op	de	muziek	vooruitlopen?)	

•  Conceptbrief	aan	omwonenden	waarin	procedure	omtrent	
bestemmingsplanwijziging	wordt	toegelicht	wordt	overhandigd.	G	

•  Ondanks	de	toezegging	van	wethouder	van	de	Put,	was	van	het	idee	van	een	
gesprek	met	omwonenden	afgestapt.	In	plaats	daarvan	zou	t.z.t.	een	informaNe	
avond	worden	gehouden.		
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10	april	2017	versturen	omwonenden	brief	aan	College:	
•  De	herontwikkeling	is	noodzakelijk,	omdat	volgens	RvR	de	gronden	niet	

verkoopbaar	zouden	zijn	(er	hebben	zich	echter	eerder	mensen	voor	de	
langgevelboerderij,	maar	de	gemeente	wilde	omwille	van	haar	partners	niet	
meewerken	aan	een	splitsing	van	de	langgevelboerderij	in	twee	woningen)	terwijl	
uit	het	Collegebesluit	van	20	september	2016	blijkt	dat	dit	bij	aanvang	van	de	
ontwikkeling	van	de	wijk	Heisteeg	c.q.	vaststelling	van	het	vigerende	
bestemmingsplan	in	2012	reeds	bekend	was.		

•  De	herontwikkeling	is	volgens	het	collegebesluit	niet	noodzakelijk	vanuit	
woonbehoeQe.	Er	bestaat	namelijk	een	geringe	woonbehoeQe	in	Riel.	

•  In	het	Collegebesluit	worden	de	belangen	van	omwonenden	niet	afgewogen	tegen	
de	belangen	van	de	grondeigenaar,	laat	staan	de	belangen	van	bedrijven	die	
tegenover	de	betreffende	plek	zijn	gevesNgd.	

•  Bij	omwonenden	verwarring	is	ontstaan,	omdat	er	Njdens	de	raadsvergadering	van	
7	maart	2017	een	gesprek	was	toegezegd	en	deze	toezegging	later	is	ingetrokken.		

9	mei	2017	n.a.v.	ingediende	moNe	LRG/CDA	opnieuw	over	
herontwikkeling	Heisteeg	gesproken	en	(wederom)	gesprek	toegezegd	
•  Wethouder	van	de	Put	wenst	een	oplossing	die	voor	alle	parNjen	acceptabel	is.	

Het	kan	zelfs	zo	zijn	dat	we	tot	een	oplossing	komen	die	binnen	het	vigerende	
bestemmingsplan	past.		
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1	november	2017	omwonenden	ontvangen	(wederom)	een	aangepaste	tekening		
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